
 
UCHWAŁA    Nr V/ 23 /11 

Rady Gminy Wijewo 
z dnia  26  stycznia 2011 r. 

 
 
w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Wijewo. 
 
                  
 
                Na podstawie  art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r., - o samorządzie 
gminnym (Dz.U. z 2001 r. Nr 142, poz. 1591 ze zmianami) i art. 229 pkt 3 i art. 231 ustawy z 
dnia 14 czerwca 1960 r. – Kodeks Postępowania Administracyjnego (Dz. U. z 2000r. Nr 98, 
poz. 1071 ze zmianami) Rada Gminy Wijewo uchwala co następuje: 
 

§ 1. 
 
Po rozpatrzeniu skargi z dnia 15 listopada 2010 r. P. Gabrieli Adamskiej Klamka mieszkanki 
ul. Wichrowej w Brennie na Wójta Gminy Wijewo P. Ireneusza Zająca przez Komisje Rady 
Gminy na posiedzeniu w dniu 09. 12. 2010 r., oraz po wysłuchaniu argumentów 
pracowników Urzędu Gminy uznaje skargę za niezasadną. 
 

§ 2 
 

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Gminy. 
 

§ 3 
 
Uchwała wchodzi w Ŝycie z dniem podjęcia. 
 
 
 

                                  Przewodniczący 
                                  Rady Gminy Wijewo 

 
                                  Stanisław Kasperski 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
                                                      UZASADNIENIE 
 
do   Uchwały Rady Gminy Wijewo Nr V/   /11 z dnia  26 . 01. 2011 r. w sprawie rozpatrzenia 
skargi na Wójta Gminy Wijewo. 
 
 
 
Pani Gabriela  Adamska-Klamka zamieszkała Brenno ul. Wichrowa 11, w okresie jednego 
roku przesłała do tut. Urzędu trzy pisma dotyczące „złego stanu drogi”, ul. Wichrowej,(pismo 
z dnia 10.02.2009 roku;   pismo z 28.01.2010 roku; pismo z 04.03.2010 roku). Na kaŜde z 
nich otrzymała wyczerpująca odpowiedz(odpowiedz z 13.02.2009 roku; odpowiedz z 
17.02.2010 roku; odpowiedz z 19.03.2010 roku). 
NaleŜy dodać, Ŝe część drogi Wichrowej nie posiada nawierzchni utwardzonej, a 
prowadzone remonty polegają na wykonaniu równania powierzchni równiarką. Ulica 
Wichrowa jest ulica nową, zameldowane są dwie rodziny, pierwsza od lutego 2008 r. a druga 
od kwietnia 2009 r. 
          Ostatnie pismo z października 2010 r. dotyczyło po raz kolejny tego samego problemu 
i potraktowane zostało jako informacyjno - przypominające. Wcześniej udzielone wyjaśnienia 
przez gminę były wyczerpujące. Kolejność budowy nawierzchni twardych na drogach 
gminnych jest realizowana zgodnie z posiadanym Wieloletnim Planem Inwestycyjnym. 
Wobec powyŜszego oraz faktu, Ŝe na terenie gminy istnieją ulice nieutwardzone gdzie ilość 
osób z nich korzystająca jest wielokrotnie większa uznano, Ŝe skarga P. Gabrieli Adamskiej 
Klamka jest nie zasadna. 
 
 


